



Camp SNBC: June 10th – July 19th

Location: Sunset Elementary School

1920 41st Ave

SNBC in partnership with ExCEL, DCYF, Ulloa Elementary and Francis Scott Key Elementary are happy to announce that we are offering a summer program for **incoming 2nd – 5th grade students**. This year's program will offer a variety of fun educational activities ranging from science and literacy to recreation, art and cooking.

Lunch and Snack is included!

A Typical Day Schedule

9:00 – 9:25	Sign in & Recess
9:25 – 9:35	Assembly
9:40 – 10:35	STEM
10:40 – 11:35	Literacy
11:40 – 12:10	Recess
12:10 – 12:40	Lunch
12:45 – 1:40	Art
1:45 – 2:40	Recreation
2:40 – 3:40	Snack & recess
3:15 – 4:25	Clubs
4:30 – 5:00	Closing activity and sign out

How to Sign Up

- Fill out the application below and return to SNBC.

Applications will be available **February 27th** at the following locations: Ulloa, Francis Scott Key, Robert Louis Stevenson, Sunset Elementary, and the SNBC Office.

All applications are due March 8th

- Priority slots will be given to students attending the schools listed above. Priority may also be determined by teacher recommendations and having siblings in the program as well.
- Accepted Students will receive registration packets beginning **April 3rd**. If you do not receive a packet, your child will automatically be registered on a waitlist. **If accepted**, registration packets are due **April 12th**.

Participants **MUST** attend Camp SNBC **5 days a week** from 9:00 am - 5:00 pm. Students who are absent due to reasons other than illness will be dropped from the program.



COST: \$200 registration fee; If families can provide a verification of Free or Reduced lunch eligibility for school year 2018 – 2019, the fee will be \$75 per child

I wish for my son/daughter to attend the SNBC Summer Program. I understand that my child must attend program from June 10th – July 19th from 9:00am – 5:00pm

1. Student Name: _____ **School:** _____ **Grade:** _____ (2019-20)

Parent/Guardian: _____ **Phone:** _____

Parent/Guardian Signature: _____ **Date:** _____

All applications are due March 8th, 2019



SNBC 日營: 6 月 10 日至 7 月 19 日

地點: Sunset 小學

1920 41 Ave

SNBC 現正與 ExCEL, 兒童青少年家庭部門, Ulloa 及 Francis Scott Key 小學 合作舉辦暑期課程給予升讀二年級至五年級之學生。今年的課程將會提供學生多項有趣, 益智的教育活動, 包括科學, 文學, 甚至康樂, 美勞和煮。包括午餐和小吃。

一般常規日程時間表

9:00 – 9:25	登記/小息
9:25 – 9:35	社交活動時間
9:40 – 10:35	課程一(STEM)
10:40 – 11:35	課程二(文學)
11:40 – 12:40	午餐/小息
12:45 – 1:40	課程三(美勞)
1:45 – 2:40	甚至康樂
2:40 – 3:40	小吃和小息
3:15 – 4:25	豐富俱樂部
4:30 – 5:00	結束活動動/接回家。

如何報名

- 填妥以下申請表並交回 SNBC.

申請表於 **2 月 27 日** 在下列地方可以索取: Ulloa, Francis Scott Key, Robert Louis Stevenson, Sunset 小學及 SNBC 辦事處。

所有申請於 3 月 8 日截止。

- 優先將獲給予就讀上列小學之學生, 優先亦會按老師舉薦作決定和有兄弟姊妹的學生。
- 接受的學生將從 4 月 3 日會開始收到註冊包。如果你的孩子沒有收到註冊數據包, 你的孩子將自動列入等候名單裡。

如獲接之學生, 遞交註冊包於 4 月 12 日到期

參加者的必須一星期五天, 由上午 9 時 - 下午 5 時出席暑假期班。如學生因身體不適以外的原因而未能出席將會被要求退出本課程。



將有 \$200 的註冊費用; 如果家庭可以提供 2018-2019 學年免費或減費午餐資格的證明, 則每名兒童的註冊費用為 \$75.

我希這望我的兒子/女兒出席日落區培根中心主任的暑期班。我了解我的手孩子必須 6 月 10 日至 7 月 19 日上午 9 時 - 下午 5 時每天參加暑期班

1. 學生姓名: _____ 所屬學校: _____ 本屆年彼: _____ (2019-20)

父母或監護人名字: _____ 電話號碼: _____

父母或監護人簽名: _____ 日期: _____

請於 2019 年 3 月 8 日前提交本申請表格